
Enebackens  
Samfällighetsförening 

 
Snart går tjälen ur mark och människor och stugsäsongen hägrar bakom hörnet. 

Blickar vi tillbaka till 2017 års säsong så har allt fungerat enligt plan. Bland annat har 
vägen över gärdet förstärkts. Under året har försök gjorts för att få till en skötselplan 
av området med markägarna. Våra försök har inte resulterat i något konkret än så 
länge. Vi får jobba vidare med frågan. 

Några ”gröna påsar” för matavfall har vi inte fått även om kommunen hade aviserat 
om detta. Kanske kommer det att bli aktuellt denna säsong. 

2018: Inga större projekt är inplanerade hittills. Vi får avvakta och se hur våra 
anläggningar klarat vintern. Vägarna tar alltid stryk under vintern och tjällossningen 
så dessa kräver säkert lite arbete i vår. 

Fiberanslutning till området under 2018? 

Warbro-Holbonäs vägsamfällighet kommer att fortsätta projekteringen av bron vid 
Warbro kvarn. Bär/slitlager på bron har bytts ut. Byte av räcken är nästa ”pilsner”.  

Vägen från gamla skolan till vår infart har förstärkts. Även vägen mot Holbonäs har 
förstärkts bitvis under 2017. Det arbetet kommer också att fortsätta i den mån 
ekonomin tillåter.  

Till sist det återkommande varje år. Kör försiktigt i området, max 20km i timmen, så 
slipper vi irritation. Kom ihåg att det är ni som stugägare som är ansvariga för att era 
avloppsanläggningar. Ni som inte gjort om avloppen har en 2-kammarbrunn med 
infiltrationsdike. Brunnarna skall tömmas/kontrolleras regelbundet för att fungera som 
avsett. Se också till att locken är rena från mossa. Alla vet säkert hur och var man 
kan beställa tömning. Ni som är nya i området kan fråga era grannar. 

Ni som har vägtrummor vid era tomter, kontrollera att dessa inte är igentäppta när 
snösmältningen väl sätter igång. Det är bra om dikena görs rena från löv och annat 
som hamnat där under hösten och vintern.  

Ni som har häckar eller träd ut mot vägen måste se till att dessa klipps så att de inte 
växer ut över vägen. Tänk också på att hålla ner växtlighet i korsningar för siktens 
skull. 

Båtar som inte kommer att sjösättas skall förvaras på den egna tomten. Hjälp med 
transport kan fås på arbetsdagen i maj. 

Beställda latrintunnor hämtas som vanligt från soprummet. 

Etiketter till tunnorna beställs av Sörmland vatten. Föreningen har en del tunnor som 
blivit över. Dessa är placerade i soprummet, bara att ta vid behov. När dessa är slut 
tillhandahålls tunnor av Sörmland vatten. 

PS! Håll koll på vår hemsida ”warbro.se” där viktig information läggs ut.  

För en fungerande samfällighet krävs att vi har en aktiv styrelse, valberedning, 
revisorer med mera och att alla medlemmar bidrar. Alla poster skall helst vara 
besatta. 

Just nu har vi flera vakanser och det börjar bli krisläge. Något för var och en att 
fundera över. Jag förväntar mig att vi kan fylla alla vakanser under stämman. 
Kontakta mig eller Leif Ekblom vid eventuella frågor. 

Väl mött i vår! 

Styrelsen 

Henri Fröderos  


